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Kontaktgruppemøte RIF og Statens vegvesen   

Møtenr:  1/2024 

Sted:  Teams 

Møteleder:  John Atle Haugland  

Til stede:  SVV: Ingrid Helene Nedretvedt Nesse, Sindre Almelid, Hanne Mørch, Erlend 

Ballangrud Borgli, Jan Erik Lien, John Atle Haugland, Margot Aase Åsebø, 

Rigmor Grete Thorsteinsen, Gina Vibeke Ytteborg, Kjersti Narheim Haugen 

  

RIF: Morten Alstad, Mari Barstad, Kristin Strand Amundsen, Sigurd Rugsland 

Forfall:  SVV: Ingrid Grønlien Hauge Oma, Jan Egil Eilertsen, Naomi Paulsen 

 

RIF: Bjørn Bertheussen, Trond Hagen, Morten Gran, Kjersti Kvalheim Dunham, 

Ari Soilammi 

Kopi til:  Fyll inn  

  

Punkt  Sak  Ansvar/Frist  

1  Godkjenning av innkalling og saksliste  

Godkjent innkalling og saksliste.   

  

2  Oppfølging av saker fra forrige møte (saksnr. fra forrige 

referat i parentes)   

Ingen oppfølgningssaker. 

 

3  Statens vegvesen informerer   

3.1 SHA - YM    

3.1.1 Årsrapport (Jan Erik Lien og Hanne Mørch)  

SHA: 26 omkomne i norsk arbeidsliv i fjor. Stor nedgang. 

Utviklingen bedre enn på mange år. H1 og H2 gult nivå. 

Bekymringsfullt at H2 har økt så mye fra 2022 til 2023. 

Gjennomgang av HMS-indikator. Skader og ulykker gått 

ned, men økning i H2-verdi med småskader/skader som 

krever handling. 2 K4-hendelser på Utbygging.   

  

Ser på å få utarbeidet felles tiltaksplan med Drift og 

vedlikehold. Fullstendig plan presenteres senere.   

  

Ytre miljø: Hatt 1741 uønskede YM-hendelser med 

miljøskade i 2023. Årsak skyldes stort sett handling i strid 

med instruks eller prosedyre, og feil og mangler ved 

materialer og utstyr. Positiv utvikling på antall 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

SVV følger opp 
  

  

  

  

  

  



nestenulykker siden 2020 for Utbygging. Satt ulike tiltak for 

2024, deriblant innen rapportering, YM-planer, forurensing 

til jord og vann og avfall og sirkulærøkonomi.   

  

RIF stiller spørsmål vedrørende forbruksmengdene og 

utviklingen fra 2017. SVV svarer at i 2016 ble forskriften 

revidert, som ga strengere krav til plantevernmidler. Dette 

er hovedgrunnen til at tallene har gått ned.   

  

  

3.1.2 Handlingsplan etter Hennset-skredet (Jan Erik Lien)  

Gikk et menneskeliv tapt. Ekspertgruppens rapport 1 

konkluderte med årsak til skredet, forslag til konkrete tiltak 

og anbefalte umiddelbare tiltak. I rapport 2 er det pekt på 

viktige bakenforliggende årsaker og læringspunkter for 

byggherre og entreprenør. Mottok rapporten i august 2023. 

Ble satt ned intern, tverrfaglig arbeidsgruppe for å 

gjennomgå rapport 2. Orienterer om handlingsplan. 

  

  

3.1.3 Workshop avfall og gjenbruk (Rigmor Grete 

Thorsteinsen)  

Planlegger å jobbe mer med avfallshåndtering og gjenbruk. 

Ønsker å starte dialog med bransjen og få til en workshop 

27.08.2024. SSB har behov for bedre rapportering på avfall. 

SVV behov for bedre oppfølging. Ønsker noen 

kontaktpersoner i RIF som kan være med, dersom RIF er 

interessert.   

  

RIF er positive til dette. Skal ta det opp på neste møte og 

melde tilbake til SVV.   

  

  

3.1.4 Orientering om veikart for bærekraft (Gina Vibeke 

Ytteborg)  

Lagde bærekraftstrategi som ble ferdigstilt for et år siden. 

Gjennomgang av strategi med prioriterte områder. 

Gjennomgang av eksempler på tiltak fram mot 2030.    

  

Presentasjonen ettersendes når den er endelig.  
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3.1.5 Orientering om handlingsplan for klimatilpassing 

(DoV) (Rigmor Grete Thorsteinsen)  

Vedtatt januar 2024. SVV skal kutte både direkte utslipp og 

indirekte utslipp med 55%. Planen er ment å vise gradvis 

innfasing av nullutslippsmaskiner. Årlig revisjon av planen.   

  

Jobber med klimatilpasning. Skal ha strategi for hvordan å 

få god redundans, bli mer robust og sørge for at 

restitusjonsevnen er god.   

  

  

3.1.6 ISO-sertifisering 140001 (Gina Vibeke Ytteborg)  

Blitt sertifisert, foreløpig med hovedvekt på 

klimagassutslipp, areal/natur og 

forurensing/miljøhendelser.   

  

  

3.2 Markedsoppdatering  

3.2.1 Orientering om marked fra utbygging (John Atle 

Haugland)  

Gjennomgang av pågående anskaffelser i porteføljen. 

  

Status på ny rammeavtale: To store planprosjekt. Litt større 

egenregi enn har hatt før. Blir målt på konsulentbruk og 

rådgiverkjøp.  

  

  

3.2.2 Orientering om marked fra DoV (Rigmor Grete 

Thorsteinsen)  

Gjennomgang av planlagte og pågående anskaffelser på 

vegvesen.no. Har jobbet med å få kobling opp mot KGV. 

Kan sorteres etter år, type kontrakt og ansvarlig avdeling for 

å få oversikt over planlagte anskaffelser.   

  

RIF spør om rådgiverkontrakter også vil vises. SVV svarer at 

det er sjeldent at man har egne utlysninger på 

konsulentkjøp.   

  

RIF spør om Utbygging vil lage en slik oversikt også. SVV 

svarer at det kan hende, men vil først teste ut med DoV.   

  

SVV har planlagt dialogkonferanse 18.03.2024. Ligger 

invitasjon i Doffin.  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



3.2.3 Orientering om ny rådgiver-mal (Ingrid Oma)  

Flyttes til neste møte.   

  

  

3.3 Orientering om status på rammeavtalen og prosessen 

rundt ny rammeavtale (Margot Aase Åsebø)  

Eksisterende rammeavtale på 880 MNOK. 7 leverandører. 

Inne i 2. opsjonsår. 185,5 MNOK igjen til bruk.  

  

Prinsipp for ny rammeavtale: Maksimalt beløp endres til 1,4 

MRD (fra 880 MNOK). Beløpsgrensen for avrop endres fra 5 

MNOK til 15 MNOK. Minikonkurranse utgår. Inngår kontrakt 

med 5-10 leverandører.   

  

RIF spør om avtalen inneholder beredskap. SVV svarer at det 

er beredskap ifm. det geofaglige. Akutt hjelp er med, 

hasteoppdrag.   

  

  

3.4 Rekruttering og kompetanse (RIF)  

SVV ønsker dialog, ref. mandatet. Ett av områdene SVV er 

opptatt av er hvordan å sikre at man rekrutterer og beholder 

god kompetanse innenfor fagområdene. Vil ha dialog rundt 

hva man kan gjøre for å sikre god kompetanse, f.eks. innen 

KI og klima og miljø. Ønsker også innspill angående 

arenaer, f.eks. NTNU.   

  

RIF ønsker å få til dialog om dette og vil komme med 

innspill i forkant av neste møte.   

 SVV følger opp 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

RIF følger opp 

4  Saker og spørsmål fra RIF 

4.1 SVVs planlegging i egenregi/tidlig fase  

RIF ser utfordringer med egenregi/tidlig fase. SVV sier det 

gjenstår å se hva som kommer i NTP-en, men deler RIF sine 

bekymringer.  

 

 

4.2 Samarbeid med SVV innen KI 

RIF ønsker å etablere en gruppe som jobber med KI for å bli 

enda mer samkjørt, og slik at man kan lære av hverandre. 

Viktig å komme på banen og synliggjøre, finne de gode 

satsingsområdene. Inviterer SVV til diskusjon om KI. 

 

SVV informerer om at de også har begynt å jobbe med KI. 

Ønskelig om RIF kan forberede noe til neste møte og stille 

med ressurser til dialog.  

  

 

 

 

 

 

 

 

RIF følger opp 



5  Eventuelt  

5.1 Neste møte blir 04.06.24 kl. 12:00-15:30 på Helsfyr. 

 

5.2 RIF planlegger åpent møte slik som i september 2023. 

Datoen for møtet er 12.09.2024. Innkalling kommer. 

  

   

  


